
Protokoll nr 8, styrelsemöte 2018-10-08, Paragraf 80 - 88. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.   Kenneth Wisén f o m § 84 a. 
Stig Andersson   Mats Gustafsson    
Marianne Nelsson   Romano Percat suppleant   
Heimo Käki   Bengt Johansson suppleant 
Kurt Larsson 
 
Kl. 09:00. De närvarande I Boulehallen höll en tyst minut för att hedra minnet 
av Gunilla Andersson, som avled den 4 oktober. 
  
§ 80 Mötets öppnande.  
        Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
         mötet öppnat.  
 
§ 81 Godkännande av dagordning.  
         Dagordningen godkändes.  
 
§ 82 Val av protokolljusterare  
         Att justera protokollet valdes Stig Andersson. 
 
§ 83 Föregående mötesprotokoll  
         Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 84 Rapporter. 
 
        a) Ekonomi 
        Ekonomin ser fortsatt bra ut. Beslutade ta fram en ekonomisk redovisning 
        för tävlingar som genomföres. 
 
        b) Medlemmar.  
        Är för närvarande 552 st.   
 
        c) Hallunderhåll 
        Städning inomhus genomfördes fredagen den 21 september. 
        Nu är den nya elen inkopplad. 
        Extra belysning utomhus på gaveln är klar. 
  
         



         d) Banunderhåll. 
         Dämparna för kloten är nästan färdigt, vid porten i tvärhallen återstår. 
         Vattenschemat gäller som tidigare, men det skall vattnas om behov  
         föreligger i mellan dessa tider. 
  
         e) Seriespel.  
         Seriespelet för vintersäsongen börjar fredagen den 12 oktober. 
         2 serier med 11 lag i varje. 
         En dommarträff kommer att genomföras på onsdag den 12 oktober. 
 
         f) Tävlingar.  
         Inget. 
        
         g) Lotteri.  
         Fungerar bra.  
 
         h) Uthyrning.  
         Uthyrningen har varit högre än tidigare. 
         
         i) Sponsring.  
         Följer planen. 
          
         j) Servering.  
         Flyter på. 
 
         k) Samrådsgruppen.  
         Inget nytt. 
 
         l) Övriga rapporter.  
         Fanns inget. 
 
§ 85 Kommande arrangemang. 
        13/10 Hallands bouleförbund föreningsform. 
        20–21/10 Falkens Damhelg. 
        10/11 Falkens Novembermix. 
        25/11 Hallands Bouleförbund flerdistriktsträff. 
        8/12 Falkens Decemberdubbel. 
        28/12 Alliansens mellandagssingel. 
 
 



§ 86 Övriga frågor.  
        Ove och Mats skall undersöka kostnader för att inköpa en stek/grillhäll. 
        Samrådsgruppen får uppdrag att se över klubbarnas träningstider. 
        Skrivelse från Elvy att hon säger upp sitt uppdrag att sköta  
        medlemsregistret från den 2019-01-01. Styrelsen skall utse en ny. 
        Någon person i byggkommittén bör ha nyckel. 
 
§ 87 Nästa möte  
         Måndagen den 19 november kl. 09:00 
 
§ 88 Avslutning  
        Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade mötet  
        avslutat.  
 
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                        Stig Andersson      

       Ordförande 
 
 


